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 مدیرکل حقوقی صندوق بازنشستگی 
تشریح کرد

وضعیت قرمز 17 صندوق بازنشستگی

مدیرکل حقوقی و امور استان های صندوق 
بازنشس��تگی کش��وری گفت: از 18 صندوق 
بازنشس��تگی 17 صن��دوق در وضعیت قرمز 
قرار دارد و متاس��فانه دولت ها در ادوار گذشته 
کس��ورات صندوق را از پرس��نل اخ��ذ ولی به 
صورت صحیح ای��ن منابع را س��رمایه گذاری 
نکرده ان��د. ب��ه گ��زارش فارس، سیدحس��ین 
س��اقی گفت: مشکلاتی که از 20 سال قبل به 
صندوق مزبور تحمیل شده بسادگی قابل حل 
 و فصل نیس��ت و از 18 صندوق بازنشس��تگی 
17 صن��دوق در وضعی��ت قرمز ق��رار دارد و 
متاس��فانه دولت ها در ادوار گذش��ته کسورات 
صندوق را از پرسنل اخذ ولی به صورت صحیح 
ای��ن مناب��ع را س��رمایه گذاری نکرده اند. وی 
همچنین اظهار داش��ت: صندوق بازنشستگی 
کشوری امروز متاثر از این موضوع با مشکلات 
متعددی دس��ت و پنجه ن��رم می کند. وی در 
ادامه افزود: به طور کلی در حال حاضر از حقوق 
پرسنل شاغل کسوراتی کم می شود که باید این 
کسورات به شکل صحیح محاسبه و در آینده 
برای همین پرس��نل مورد سرمایه گذاری قرار 
گیرد. ساقی بیان داشت: صندوق بازنشستگی 
کش��وری هم اکنون درباره این محاس��بات با 
نواقص��ی مواجه اس��ت، چرا که دس��تگاه های 
مختلف سیستم های پرداخت حقوق و مزایای 
گوناگونی دارند که این بار بس��یار سنگینی به 

صندوق تحمیل می کند.

پذیرش استعفای معاون مطبوعاتی
با استعفای محمد سلطانی فر 
ک��ه حدود یک س��ال معاونت 
امور مطبوعاتی وزارت فرهنگ 
و ارش��اد اس��لامی را بر عهده 
داشت، موافقت شد. به گزارش 
ایسنا، سیدعباس صالحی، وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی با اس��تعفای محمد سلطانی فر از سمت 
معاونت امور مطبوعاتی موافقت کرد. سلطانی فر 
پنجم دی ماه س��ال گذش��ته جایگزین حسین 
انتظامی در معاونت مطبوعاتی شده بود. در کارنامه 
کاری این اس��تاد علوم ارتباطات، مدیر مسؤولی 
 -TEHRAN TIMES روزنامه انگلیسی زبان
)از س��ال 1۳۶۳ تا س��ال 1۳7۳(، مدیریت گروه 
مطالعات رس��انه ای مرکز تحقیقات استراتژیک 
مجمع تشخیص مصلحت نظام )1۳8۵( و مدیریت 
دفتر مطالعات و برنامه ریزی رس��انه ها )در دولت 
یازدهم تا سال 1۳۹۵( نیز دیده می شود. تا لحظه 
انتشار این خبر فرد جایگزین سلطانی فر معرفی 

نشده بود.

با رأی دیوان عدالت اداری انجام شد
 مکلف شدن دولت

به پرداخت معوقات صندوق ذخیره
مدیرعام��ل صندوق ذخی��ره فرهنگیان از 
احقاق حق اعضای صندوق ذخیره فرهنگیان 
و صدور رای دیوان عدالت اداری برای پرداخت 
معوقات دولت به صن��دوق ذخیره فرهنگیان 
خب��ر داد. به گزارش ایس��نا، مهدی نیکدل در 
جلسه مش��ترک مدیران عامل و هیات مدیره 
ش��رکت های تابعه و مدی��ران صندوق ذخیره 
فرهنگیان با بیان اینک��ه مهم ترین ذی نفعان 
صندوق همکاران ما در صندوق و شرکت های 
تابعه هس��تند، گفت: هر چقدر بیش��تر آنها را 
وارد س��ازوکارهای تصمیم گی��ری کنی��م، در 
ارتقای عملکرد و شفاف سازی امور موثر است. 
مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان با اشاره به 
اینکه مدیران صندوق باید با فلسفه تصمیمات 
اتخاذ ش��ده در صندوق آشنا باشند، گفت: بر 
اس��اس تبصره ۶۳ قانون برنامه دوم توس��عه، 
دولت مکلف ب��وده معادل مبلغی که از حقوق 
اعضا کس��ر می شود، واریزی به صندوق داشته 
باشد. تا پایان برنامه چهارم توسعه دولت سهم 
خ��ود را واریز کرده ولی به رغم آنکه تا ۵ درصد 
 اجازه کس��ر از حقوق وجود داش��ته ب��ه اندازه
 1/2 درصد کس��ر شده اس��ت. نیکدل گفت: 
دولت تا پایان برنامه چهارم توسعه، معادل سهم 
کسورات 1/2 درصدی را پرداخت کرده اما  در 
برنامه پنجم توسعه، حذف شده است و سازمان 
برنامه خود را مکلف ندانسته و آن را در بودجه 
قرار نداده است. وی با بیان اینکه ۳0۵ میلیارد 
تومان بابت معوقات سال های ۹0 تا ۹2 گرفته 
بودیم که بتدریج داده می ش��ود و بخشی هم 
پرداخت شده است، گفت: از این ۳0۵ میلیارد 
توم��ان، حدود 180 میلی��ارد تومان مربوط به 
برنامه پنجم توسعه بوده و به این ترتیب از 800 
میلی��ارد تومان معوقات دول��ت، ۶۳۴ میلیارد 
تومان باقی مانده که باید برویم و به استناد این 

رای از دولت مطالبه کنیم.

مدیر خدمات شهری شهرداری تهران عنوان کرد
 قضای حاجت حیوانات خانگی 

در پارک های عمومی!

مدی��رکل امور خدمات ش��هری ش��هرداری 
تهران گفت: برخی شهروندان حیوانات خود را به 
پ��ارک آورده و این حیوانات روی چمن ها قضای 
حاجت می کنند. شهروندان روی همین چمن ها 
می نشینند و کودکان بازی می کنند. این موضوع 
خطرناک است و این فضولات ناقل بیماری است. 
ب��ه گزارش ف��ارس، اصغر عطایی ب��ا بیان اینکه 
متاس��فانه برخی مواقع هموطنان م��ا از خارج از 
کشور الگوبرداری می کنند، گفت: لااقل اگر یک 
موضوع را الگوبرداری می کنید کامل انجام دهید. 
اگر حیوانی را به پارک می بریم حداقل فضولات آن 
را جمع آوری کنید. وی  گفت: برخی شهروندان 
حیوانات خود را به پارک آورده و این حیوانات روی 
چمن ها قضای حاجت می کنند. شهروندان روی 
همین چمن ها می نشیند و کودکان بازی می کنند. 
این موضوع خطرناک اس��ت و این فضولات ناقل 
بیماری اس��ت. مدی��رکل امور خدمات ش��هری 
شهرداری تهران اضافه کرد:  نباید به دیگران آسیب 
بزنیم و در پارک های عمومی نباید حیوانات  تردد 
کنند. برخی ش��هروندان حیوان خود را در داخل 
خانه نگه می دارند و برای قضای حاجت آن را به 
محل عمومی می آورند. عطایی با بیان اینکه ورود 
حیوانات به پارک ممنوع است، گفت: قوه قهریه 
نداریم که از این موضوع جلوگیری کنیم و همه 
جای شهر هم یکسان نیست؛ از مناطق میانه شهر 
به بالا مردم  بیشتر حیوان خانگی نگه می دارند. 
وی با بیان اینکه دس��تورالعملی برای ممانعت از 
ورود حیوانات نداریم، گفت: هیچ وقت این کار را 
انجام ندادیم و شهروندان باید در این زمینه آگاه 
باشند و نباید به حقوق سایرین تعرض کنند. وی 
افزود: برخی مواقع س��گ های نگهب��ان را که در 
مجتمع ها و خانه های بزرگ هستند رها می کنند 

یا سگ های ولگرد در شهر تردد می کنند. 

 منتفی شدن دریافت عوارض 
از تونل های شهری

سخنگوی شورای شهر تهران از منتفی شدن 
اخذ عوارض از ۵ تونل ش��هری خبر داد و گفت: 
این موضوع در حد یک پیش نویس در شهرداری 
ب��ود و حتی ش��هردار تهران هم ب��ا آن موافقت 
نکرده اس��ت. به گزارش تسنیم، علی اعطا درباره 
دریافت عوارض از تونل های شهری اظهار داشت: 
این لایحه به عن��وان پیش نویس در کارگروه های 
معاونت برنامه ریزی تنظیم ش��ده و هنوز قطعی 
نش��ده و برای شهردار هم ارس��ال نشده و حتی 
به شورای ش��هر تهران هم نیامده است. به گفته 
وی، این موضوع در کمیسیون های شورای شهر 
تهران مورد بحث بوده و وقتی با عکس العمل مردم 
مواجه شدند شورای شهر آن را منتفی کرده است، 
درصورتی که حتی به ش��هردار هم ارسال نشده 
تا آن را تأیید کند. سخنگوی شورای شهر تهران 
تاکید کرد: در صورتی که این لایحه به ش��ورای 
ش��هر می آمد قطعاً در چنین ش��رایط اقتصادی 
به تصویب نمی رسید، بنابراین این موضوع منتفی 

است.

 تدوین ضوابط عام نما
 برای محلات پایتخت

مدیرکل معماری و ساختمان معاونت معماری 
و شهرس��ازی ش��هرداری تهران از تهیه و تدوین 
ضوابط عام و خاص نما برای کل مناطق پایتخت 
خبر داد. به گزارش مهر، س��یدحمید موسوی با 
بیان اینکه نما و منظر شهری یکی از دغدغه های 
برنامه ریزان ش��هری است، گفت: این حساسیت 
زمان��ی مضاعف می ش��ود که ما تاکی��دات رهبر 
انقلاب  در سال ۹۳ را درباره سیما و منظر شهری 
داریم که حساس��یت این موضوع را برای مدیران 
ش��هری دوچندان کرده است. وی گفت: سیما و 
نمای س��اختمان جزو لاینفک ساختمان است و 
آن را جدا از طراحی س��اختمان نمی دانیم اما به 
دلیل آش��فتگی هایی که در سیما و منظر داریم 
می طلبد این موضوع را فراتر و با جدیت بیش��تر 
پیگیری کنیم. وی با بیان اینکه از 2 منظر عام و 
خاص ضوابط نما را تهیه و تدوین کرده ایم، گفت: 
ضوابط عام نما نهایی شده و در مراحل پایانی است 
و ضوابط خاص نما ب��رای مناطق یک، 1۳ و 1۹ 
تهیه شده و بزودی برای کل مناطق تهیه خواهد 
شد که بر اساس ضوابط خاص هر منطقه با توجه 
به فرهنگ، ش��رایط و ویژگی خاص ملاک نماها 
تعیین خواهد ش��د.  موسوی با اشاره به پایداری 
نماه��ا و توجه به محاس��بات جزئیات نما گفت: 
مهندسان محاس��بات از این پس باری را که نما 
به سازه اصلی وارد می کند نیز محاسبه می کنند. 
رنگ، مصالح نما، استفاده از انرژی های تجدیدپذیر 
در نما و رعایت مقررات ملی ساختمان و همچنین 
شاخص های ایمنی ساختمان از دیگر مواردی بود 

که موسوی در باره نما به آن اشاره کرد. 

نبض جامعه

محس�ن پورعرب: دوباره ماج��رای نبود کارتخوان 
در مطب  های پزشکان نقل محافل و رسانه ها شده 
اما این بار تنها صحبت از گلایه و پیشنهاد نیست و 
کار بالا گرفته است؛ صحبت از الزام جامعه پزشکی 
به نصب کارتخوان در مطب هاست، الزامی که هم 
نمایندگان مجلس و هم دادستانی پیگیر آن هستند 
ولی ش��واهد موج��ود و برخی اظهارنظرها نش��ان 
می دهد گویا جامعه پزش��کی در مقاب��ل این الزام  
ایستاده و خود را مبرا از هرگونه قانون و الزام خارج از 
قانون نظام پزشکی می داند و معتقد است تنها قوانین 
نظام پزش��کی را رعایت می کند!  با این اوصاف و با 
وجود مقاومت   ها برابر این موضوع، به نظر می رسد 
عزمی جدی برای نصب کارتخوان در مطب پزشکان 
و ش��فافیت مالیاتی این قشر از جامعه وجود دارد، 
چرا که کمیسیون تلفیق بودجه مجلس پیشنهاد 
 الزام پزشکان به نصب پایانه های فروشگاهی و کسر
10 درصد از حق الزحمه آنها از سوی مراکز درمانی 
به عنوان مالیات را  ارائه کرده است؛ پیشنهادی که 
البته با واکنش متفاوت شورای عالی نظام پزشکی 

مواجه شده است.
مقاومت مقابل قانون! ■

در همین باره، عزت الله گل علی زاده، نایب رئیس 
اول شورای  عالی نظام پزشکی با اشاره به 2 مصوبه 
کمیس��یون تلفیق مجلس درباره الزام پزشکان به 
نصب پایانه های فروشگاهی و کس��ر 10 درصد از 
حق الزحمه آنها از س��وی مراک��ز درمانی به عنوان 
مالیات، گفته اس��ت: »بر اساس اطلاعات، قاطعانه 
می گویم همکاران ما جزو منظم ترین و منضبط ترین 
گروه ها در زمینه پرداخت مالیات هستند. باید توجه 
داشت پزشک معامله انجام نمی دهد و ارتباط خرید 
و فروشی با بیمار ندارد، بلکه به بیمار خدمت ارائه 
می دهد. البته ما تابع قانون نظام صنفی نیس��تیم، 
بلکه نظام پزشکی قانون مستقلی دارد«. البته این 
مقاومت ش��ورای عالی نظام پزشکی نه تنها مقابل 
قانون، بلکه مقابل نهاد قضایی کش��ور نمود داشته 

است.
دست رد به الزام دادستانی ■

همی��ن چن��د روز پی��ش بود ک��ه محمدرضا 
ظفرقندی، سرپرست س��ازمان نظام پزشکی پیرو 
نامه معاون قضایی دادستان کل کشور درباره  الزام 
پزشکان به استفاده از دستگاه کارتخوان گفته بود: 
»وظایف و اختیارات سازمان نظام پزشکی در قانون 
تشکیل این س��ازمان برشمرده ش��ده و قانونگذار 
اختی��اری برای ایجاد الزامات مذک��ور و نیز امکان 
دس��تور و نظارت برای صاحبان حرف پزش��کی و 
وابسته در این مقوله و در مطب ها قائل نشده است«. 
واکنش جامعه پزشکی در مقابل الزام  های قانونی و 

قضایی به گونه ای بوده که انگار 
تنها عده قلیلی از پزشکان فرار 
مالیات��ی دارند و اتفاق خاصی 
نیفتاده اس��ت. البت��ه در این 
بین واکنش سرپرست وزارت 
بهداشت هم جالب توجه است.

قدردان جامعه پزش�کی  ■
باشیم!

س��عید نمکی، سرپرست 
وزارت بهداش��ت درباره مطرح ش��دن موضوعاتی 
درباره فرار مالیاتی پزشکان اظهار داشت: »درباره 
مالی��ات اعتقاد داریم که اجحاف اس��ت؛ چنانچه 
بخواهیم جامعه پزش��کی را در ازای خدمت، ادب 
کنیم، به عنوان سرپرست وزارت بهداشت به این 
موضوع معترض هس��تم و اعتقاد دارم نمایندگان 
باید نسبت به جامعه پزش��کی نگاه قدرشناسانه 
داشته باشند که همین گونه هم است. ضمن اینکه 
ممکن است در همه اقش��ار جامعه، فرار مالیاتی 
وجود داشته باش��د و این موضوع تنها محدود به 
پزشکان نیست، البته پزش��کان به روزتر از سایر 
اقش��ار، مالیات پرداخت می کنند«. مقاومت  های 
جامعه پزش��کی درباره نصب کارتخوان در مطب 
پزش��کان که در روزهای گذش��ته مشاهده شده، 
در حالی اس��ت که پیش از این سخنگوی وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی از نبود دستگاه 
کارتخوان در مطب پزشکان اظهار شرمندگی کرده 

بود!

شرمندگی وزارت بهداشت! ■
مردادم��اه س��ال ج��اری، 
ای��رج حریرچی، س��خنگوی 
وزارت بهداش��ت در واکن��ش 
ب��ه موضوعات پیرام��ون نبود 
دس��تگاه کارتخوان در مطب 
پزشکان بیان داشت: به عنوان 
یک پزشک، شرمنده هستم و 
خجالت می کش��م در شرایط 
فعلی که امکان تهیه آسان دستگاه  های کارتخوان 
فراهم و از س��ویی مورد نیاز و تقاضای مردم است، 
برخی مطب ها هنوز از این امکان استفاده نمی کنند. 
اینکه نصب دستگاه کارتخوان در مطب  های پزشکی 
الزام اس��ت یا خیر، موضوع دیگری است اما از نظر 
اخلاقی و عرفی، این دستگاه ها می توانند نصب شده 
و مورد اس��تفاده قرار گیرن��د. حریرچی در بخش 
دیگری از صحبت هایش افزود: سازمان امور مالیاتی 
کشور ۳8 شغل و صنف را موظف کرده که صندوق 
یا دستگاه کارتخوان داش��ته باشند اما هنوز برای 
صنف پزشکی این اتفاق رخ نداده است. حریرچی 
در حالی از نبود الزام برای نصب دستگاه کارتخوان 
گفت که حالا با الزام ها و پیش��نهادهای ارائه شده، 
جامعه پزشکی مقاومت بالایی در برابر شفاف  سازی 
مالیاتی نش��ان می دهد؛ شفاف سازی ای که اگر به 
مرحله اجرا برس��د، از فرار مالیات��ی حدود 7 هزار 
میلیارد تومانی جامعه پزشکی جلوگیری می کند. 
اخیرا عباس گودرزی، عضو کمیسیون تلفیق بودجه 

مجلس در این باره گفته بود: آنچه درباره مالیات بر 
درآمد پزشکان گفته می شود، رقمی حدود 7 هزار 
میلیارد تومان است که متأسفانه رقمی بسیار کمتر 
به عنوان مالیات سالانه از سوی این بخش پرداخت 

می شود.
2 پرسش مهم؟ ■

با وجود پیشنهادهای کمیسیون تلفیق بودجه 
و نامه دادس��تانی مبنی بر الزام پزش��کان بر نصب 
دستگاه کارتخوان، جامعه پزشکی کشور نشان داده 
آنطور که تمام صنوف در راستای شفافیت مالیاتی 
قدم بر می دارند، تمایلی به همکاری ندارد. حال 2 
پرس��ش مهم مطرح است؛ اول اینکه اگر پیشنهاد 
مجلس درباره نصب دستگاه کارتخوان و اخذ مالیات 
تصویب شود، جامعه پزشکی به این مصوبات جامه 
عمل می پوش��اند؟ و دیگر اینک��ه چنانچه جامعه 
پزشکی معتقد اس��ت تنها عده کمی فرار مالیاتی 
دارند، چرا وزارت بهداش��ت اطلاع رس��انی دقیقی 
درباره فرار مالیاتی جامعه پزشکی انجام نمی دهد 

تا اجحافی در حق پزشکان نشود؟
 ب��ه ه��ر روی  بای��د منتظر بود و دی��د این بار 
سرنوشت نصب دستگاه کارتخوان در مطب پزشکان 
و شفافیت مالیاتی به کجا خواهد رسید؛ موضوعی 
که به نظر می رسد تبدیل به مطالبه ای عمومی شده 
است؛ بر اساس نظرسنجی که بتازگی از طریق یکی 
از برنامه  های رس��انه ملی  انجام شد، ۹1 درصد از 
ش��رکت کنندگان خواه��ان اجباری ش��دن نصب 

کارتخوان در مطب  های پزشکان شدند.

آوای شهر

عباس گودرزی، عضو کمیسیون تلفیق 
بودجه مجل�س: آنچه درباره مالیات بر 
درآمد پزش�کان گفته می شود، رقمی 
حدود 7 هزار میلیارد تومان اس�ت که 
متأسفانه رقمی بسیار کمتر به عنوان 
مالی�ات س�الانه از س�وی ای�ن بخش 

پرداخت می شود

چهار شنبه 3 بهمن 1397وطن امروز  شماره 2640 

فرماندار تهران عنوان کرد

افتتاح بیش از 100 طرح استانی در دهه فجر
مدیرکل انجمن اولیا و مربیان خبر داد

تشکیل شورای عالی انجمن اولیا و مربیان کشور
گ�روه اجتماعی: فرماندار تهران 
گفت: افتتاح بیش از 100 طرح 
و پروژه استانی به مناسبت چهلمین سال پیروزی 
انقلاب اسلامی در شهرستان تهران تدارک دیده 
ش��ده اس��ت. به گزارش فارس، عیسی فرهادی، 
معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان تهران با 
اشاره به در پیش بودن دهه فجر پیروزی انقلاب 

اس��لامی، اظهار داش��ت: در 
روزهای گذش��ته، دش��من 
تمام ت��لاش خ��ود را برای 
ناکامی انقلاب به کار بس��ته 
و اقدام��ات زیادی را برای به 
چهلمین  نرسیدن  سرانجام 

س��الگرد پیروزی انقلاب اس��لامی ترتی��ب داد. 
فرماندار ویژه شهرستان تهران گفت: تمام تلاش 
این انقلاب در راس��تای تحقق عدالت در کشور 
بوده و در این راستا، اقدامات و خدمات بی نظیری 
صورت گرفته اس��ت. برای مثال          ، قبل از انقلاب، 
ما تنها در محدوده خیابان کارگر شمالی سیستم 
گازرس��انی داشتیم که پس از انقلاب، گازرسانی 

به اقصی نقاط کش��ور انجام ش��ده اس��ت. یا به 
عبارت دیگر، پی��ش از انقلاب ما حتی یک متر 
هم خطوط مترو نداشتیم و امروز، تنها در تهران، 
بیش از 11۳ ایس��تگاه و بالغ ب��ر 200 کیلومتر 
تونل مترو داریم که نمی توان از کنار این دس��ت 
دستاوردها، بسادگی عبور کرد. فرهادی همچنین 
ویژه برنامه  های دهه فجر در شهر  ضمن اشاره به 
تهران، تصری��ح کرد: در این 
دهه مب��ارک، برنامه   هایی از 
قبی��ل حض��ور در بیت امام 
راحل و بیع��ت با آرمان  های 
قب��ور  گلب��اران  انق��لاب، 
ش��هدای اقلیت  های دینی و 
ش��هدای زرتشتی جنگ تحمیلی و افتتاح بیش  
از 100 ط��رح و پروژه اس��تانی، در شهرس��تان 
تهران تدارک دیده شده است. وی اظهار داشت: 
در کنار ت��دارک مراس��م راهپیمایی پرش��کوه 
چهلمین س��الگرد پیروزی انقلاب، جش��ن های 
 باشکوهی نیز در ۴ هزار و 200 مدرسه و بالغ بر
۳ هزار و ۵00 مسجد پایتخت برگزار خواهد شد.

گروه اجتماعی: مدیرکل انجمن 
اولی��ا و مربی��ان وزارت آموزش  
و  پرورش از تش��کیل ش��ورای عال��ی انجمن اولیا 
و مربیان کش��ور در اردیبهش��ت ماه سال ۹8 خبر 
داد. به گزارش فارس، نورعلی عباس��پور، مدیرکل 
انجمن اولیا و مربی��ان وزارت آموزش و پرورش در 
گردهمایی انتخابات شورای مرکزی انجمن اولیا و 

مربیان استان مازندران با بیان 
اینکه مفهوم مش��ارکت یک 
فرهنگ است که باید عمومی 
ش��ود، اظهار کرد: مشارکت 
آموزش و پ��رورش  م��ردم در 
بستر اساسی حل بسیاری از 

مشکلات است و یکی از آسیب های حوزه مشارکت 
خود مدیران هس��تند که با لایه های سخت، مانع 
مش��ارکت مردم می ش��وند؛ مردم آم��اده هرگونه 
مشارکتی هستند و این ما هستیم که باید فضای 
مشارکت مردمی را فراهم و تلاش کنیم این لایه را 
بشکنیم و با مشارکت دادن هر چه بیشتر خانواده ها 
از معضلات موجود بکاهیم. وی سرمایه انسانی را 

مهم ترین بستر مشارکت خانواده ها دانست و گفت: 
اندیشه هایی هستند که می توانند تحول ایجاد کنند 
ولی تا آدم ها تغییر نکنند هیچ اتفاقی نمی افتد؛ در 
همین راستا در تعلیم و تربیت نقش اساسی و بستر 
اصلی بر عهده خانواده هاس��ت و وقتی از مشارکت 
حرف می زنیم نباید به یک مشارکت تزئینی قناعت 
کنیم. عباس��پور با اشاره به قواعد تشکیل انجمن 
اولی��ا در م��دارس تصری��ح 
 کرد: مدارس��ی ک��ه بیش از

 10 دانش آم��وز دارن��د، باید 
انجمن اولیا داشته باشند؛ در 
کل کش��ور ۹7 هزار مدرسه 
انجم��ن اولیا دارن��د و حدود 
700 هزار نفر عضو شوراهای انجمن اولیا و مربیان 
در کل کش��ور هستند. وی گفت: ش��ورای عالی 
انجمن اولیا و مربیان برای سیاس��ت گذاری کلان 
تعلیم و تربیت کشور باید تشکیل شود که انتخابات 
آن در اردیبهشت ماه سال ۹8 برگزار خواهد شد و 
1۳ نفر از کل کشور به عنوان اعضای شورای عالی 

انجمن اولیا و مربیان انتخاب می شوند.

نیمکتپایتخت

»وطن امروز« از کشمکش های پیرامون نصب دستگاه کارتخوان در مطب پزشکان گزارش می دهد

اصرار صنف پزشکی بر فرار مالیاتی؟!
آیا زور لابی ها و مخالفان شفافیت و نصب کارتخوان به نهاد قانونگذاری می چربد؟

هشدار پلیس درباره دوستی های اینترنتی آژیر

گروه اجتماعی: رئیس اداره پیشگیری مرکز تشخیص و پیشگیری از 
جرائم سایبری پلیس فتای ناجا درباره دوستی های اینترنتی هشدار 

داد.
به گزارش میزان، س��رهنگ مهدی شکیب با بیان اینکه برخی 
دوس��تی های اینترنتی با ابهام، پرده پوش��ی و گاهی ب��ا فریب آغاز 
می شود، اظهار داشت: پرونده هایی در پلیس فتا وجود دارد که یکی 
از طرفین با س��وءنیت در یک رابطه دوس��تانه در فضای سایبر وارد 
می ش��ود و پس از جلب اعتماد، اقدام ب��ه دریافت اطلاعات مهم از 
زندگی و تصاویر خصوصی طرف مقابل می کند که این آغازی برای 
تهدید، اخاذی و سوء استفاده های مجرمانه افراد سودجو از طعمه های 
خود خواهد بود. وی با بیان اینکه بیشتر دوستی ها در فضای سایبر 
سست و شکننده است، تصریح کرد: متاسفانه برخی افراد توصیه ها 
و هشدار های پلیس فتا را جدی نمی گیرند و هرگونه اطلاعاتی را در 

اختیار دوستان برخط خود می گذارند. رئیس اداره پیشگیری مرکز 
تشخیص و پیشگیری از جرائم سایبری پلیس فتای ناجا ادمه داد: اگر 
در فضای مجازی حریم خصوصی را رعایت نکنیم و هرگونه اطلاعاتی 
از زندگ��ی خصوصی خود را در اختیار دیگران بگذاریم، بعد از قطع 
رابطه دوس��تی ممکن است شاهد سوءاس��تفاده از این اطلاعات رد 
و بدل ش��ده در فضای سایبر باشیم. سرهنگ شکیب با بیان اینکه 
در دوستی های سایبری باید بسیار مراقب بود، خطاب به شهروندان 
افزود: به هر درخواست ارتباط در فضای مجازی پاسخ مثبت ندهید، 
چرا که شناخت شما از دوستان آنلاین محدود به اطلاعاتی است که 
از سوی او در فضای مجازی به شما ارائه شده است. وی خاطرنشان 
کرد: بیشتر مزاحمت های س��ایبری از سوی افرادی است که بنا بر 
دلایلی موفق به برقراری رابطه دوس��تی با افراد نمی شوند، بنابراین 
از اطلاعات جمع آوری شده با هویت گمنام و جعلی در صدد اذیت 

و آزار آنلاین طرف مقابل خود اقدام می کنند. س��رهنگ شکیب با 
اشاره به اینکه بیشتر مزاحمت ها، عنوان مجرمانه دارد و قابل ردیابی 
است، مطرح کرد: هرگونه ایجاد مزاحمت و سلب آسایش در فضای 
مجازی جرم بوده و برابر قانون با آن برخورد می شود، لذا بزه دیدگان 

مزاحمت های اینترنتی می توانند شکایت کنند.


